
Zápis z členské schůze ZO ČSV Opatovec, 

konané 14.9.2014v KD v Opatově ve 14 hod. 

Program  : 

1. Zahájení 

2. Čtení a schválení zápisu z minulé členské schůze 

3. Došlá pošta 

4. Dotace 1 D 

5. Zhodnocení zájezdu a dětských dnů 

6. Proplacení vstupenek na výstavu v Brně 

7. Diskuze 

 

 

1. Schůzi zahájil předseda, přivítal přítomné a seznámil nás s programem 

2. Jednatel přečetl zápis z minulé schůze a členská schůze ho schválila 

3. Jednatel nás seznámil s došlou poštou od minulé schůze-zápisem z plenárního zasedání OO 

ČSV Svitavy -12.a 13.12.2015 se bude konat sjezd ČSV,do30.9.2014 musí ZO zadat data do 

CISu k žádosti o dotace 1 D ‚letos je možno ještě i písemně, a od roku  2015  se bude žádat 

k 1.4. a budou se uvádět počty vyzimovaných  včelstev 

       4.   Žádosti o dotace 1 D vybral od členů př. Slanina a společně je odešle 

                 5.   Naše organizace se podílela na konání dětských dnů- v Opatovci to byli členové –Slanina, 

Tašner, Eraenbergr a Slanina ml. – v Opatově Tašner, Zika a Slaninová M. Děti se na nich 

               částečně seznámili s včelí tématikou. 

              -Zájezd konaný 21.6.2015 s kurzem chovu matek se všem účastníkům líbil- účastnilo se ho                 
14 členů a 7 hostů 

      6.   Proplacení vstupenek bude na příští schůzi-nebyl přítomen pokladník. 

      7.   V diskuzi navrhl př. Zika proplatit účastníkům pohřbu bývalého člena př. Krčmáře dopravu  

            /100 kč/  a náklady na kytici /250 kč/  -členská schůze to schválila a doporučila počítat s  

            takovými náklady při přípravě rozpočtu na příští roky 

           -dcera zesnulého člena př. Jiráska  má zájem pokračovat ve včelaření a má zájem o  

             členství v naší ZO 

           -příští schůze bude od 15. do 30.11 –výplata dotací 

 

Zapsal :místopředseda 



 

 

 

 


